
Emne: Referat fra afholdt mølle bestyrelsesmøde  

Kære møllefolk 

 

Tilstede ved mødet: Erik S, Maj-Britt, Søren og Mette(supp) 

 

26.02 holdt vi bestyrelsesmøde, men var i princippet ikke beslutningsdygtige pga af for få 

mødedeltagere. Vi drøftede dog lidt af hvert og planlagde b.la. generalforsamling og håber det er 

OK. 

 

Maj-Britt vil fortsat tage sig af belysningen omkring møllen, det hele er klar, men der skal sættes 

nogle store metalspyd i jorden. Maj-Britt sætter en snarlig dato og tid for nedgravning af de 3 spyd, 

og så håber vi at der kan komme 2-3 bestyrelsesmedlemmer og hjælpe med dette arbejde. Herefter 

vil elektrikeren sætte strøm til, så det hele vil være klar til november. Vi har droppet at sætte lys på 

møllen i dette forår, tiden er simpelthed forpasset.  

 

Affaldskrattet som ligger omkring møllen, lader vi være indtil Bjarne kommer tilbage fra det store 

udland, men kan vi ikke få det fjernet gratis, bliver vi nok nød til at få et tilbud om flishugning osv.. 

 

Maj-Britt aftaler fortsat dato og tid (skulle ha' været i uge 7) med arbejdsgruppen vedr. udarbejdelse 

af renoveringsplanen/ fondsansøgningsarbejdet.  

 

Temaaftenen om aktiviteter og nedsættelse af et udvalg, nåede vi ikke at få på plads til den aftalte 

tid, derfor lægges dette arrangement umiddelbart efter generalforsamlingen 11. april. Erik S. 

udarbejder/tilretter invitation til aktivitetstemaaften og Søren udsender til medlemmer. Bestyrelsen 

opfordres til at hænge invitationen op diverse steder i lokalområdet, samt dele via Facebook. 

 

Søren spørger Christians Anne, om hun vil være dirigent til generalforsamlingen. Bestyrelsen 

møder en time før generalforsamlingen og holder et kort bestyrelsesmøde. Der serveres kaffe og the 

samt mindre kager til generalforsamlingen. Bjarne, Hanne og Søren er på valg. Bjarne og Søren har 

sagt ja til genvalg, vi håber Hanne vil det samme. 

 

Søren 

 


